

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(本週禱告聚會將在傅梁耐麗姊妹家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Sister Naili Fu's house.

三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第六章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。

週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行，6:00 pm 烤肉，7:00 pm 聚會 (562)694-5589

Bible study will be held at sister Fu's house on Saturday, dinner will be served at 6:00 p.m., and meeting starts at 7:00p.m.

四、我們將在本月二十五日(主日)舉行福音聚會，將邀請錢紀曉芬姊妹作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of September 25, Sunday. Sister Chien will share her testimony. Please pray for the meeting and invite friends to come.

五、我們將在十月二日(主日)和聖迦谷西區聚會舉行合併主日敬拜，並在下午舉行家庭音樂會，盼弟兄姊妹預留時間參加。凡願意參加家庭音樂會節目的個人、家庭或團體，請在本主日前向沈方迪如姊妹報名。

A combined Sunday worship with CASGV(west) will be held on 2nd of October in San Gabriel. A family musical concert will be held on that afternoon. Please contact sister Rosa Shen to join the program.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

10:00a.m. 擘餅聚會

福音班

10:45a.m. 信息聚會

兒童主日學

Sunday Worship

Breaking of Bread

Gospel Class

Message Meeting

Sunday School

週二禱告聚會

7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

Worship and Pray

週五讀經聚會

7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"

二〇〇五年九月十一日
主 日 敬 拜 聚 會

一、**擘餅聚會：** 冷晶，沈保羅
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、**信息聚會：**
領詩：沈保羅（150） 翻譯：梁殷宗宣
信息：顧志成 報告：錢弘

主題：今生的追求：認識彰顯與操練敬虔

讀經：羅 9:20-24; 提前 4:8-10; 約 12:28-36; 提後 1:9,10

羅 9:20-24: ……受造之物豈能對造他的說：“你為甚麼這樣造我呢？”窯匠難道沒有權柄從一團泥裡拿一塊做成貴重的器皿，又拿一塊做成卑賤的器皿嗎？倘若 神要顯明他的忿怒，彰顯他的權能，就多多忍耐寬容那可怒、預備遭毀滅的器皿；又要將他豐盛的榮耀彰顯在那蒙憐憫、早預備得榮耀的器皿上。這器皿就是我們被 神所召的……

提前4:8-10: 8 操練身體，益處還少；惟獨敬虔，凡事都有益處，因有今生和來生的應許。9 這話是可信的，是十分可佩服的。10 我們勞苦努力，正是為此，因我們的指望在乎永生的 神。他是萬人的救主，更是信徒的救主。

引言： 生命權能在他手中
- 兩種器皿的彰顯與兩種信徒的操練

壹 認識父 神的愛子 - 隱藏之子和光明之子

貳 操練敬虔的關鍵 - 按他的旨意和恩典

結語： 現在這世界受審判，這世界的王要被趕出去
- 我若從地上被舉起來，就要吸引萬人來歸我

September 11, 2005
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Paul Shen
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Paul Shen (150); Interpreter: Michelle Liang
Message: Fandy Ku; Announcer: Joseph Chien

Sermon: MANIFESTATION AND GODLINESS

Ro 9:20 But who are you, O man, to talk back to God? "Shall what is formed say to him who formed it, 'Why did you make me like this?'" 21 Does not the potter have the right to make out of the same lump of clay some pottery for noble purposes and some for common use? 22 What if God, choosing to show his wrath and make his power known, bore with great patience the objects of his wrath--prepared for destruction? 23 What if he did this to make the riches of his glory known to the objects of his mercy, whom he prepared in advance for glory—24 even us, whom he also called, not only from the Jews but also from the Gentiles?

1Ti 4:8 For physical training is of some value, but godliness has value for all things, holding promise for both the present life and the life to come. 9 This is a trustworthy saying that deserves full acceptance 4:10 (and for this we labor and strive), that we have put our hope in the living God, who is the Savior of all men, and especially of those who believe.

John 12:36 Put your trust in the light while you have it, so that you may become sons of light." When he had finished speaking, Jesus left and hid himself from them.

2Ti 1:9 who has saved us and called us to a holy life--not because of anything we have done but because of his own purpose and grace. This grace was given us in Christ Jesus before the beginning of time, 10 but it has now been revealed through the appearing of our Savior, Christ Jesus, who has destroyed death and has brought life and immortality to light through the gospel.